
ПРОТОКОЛ № 14 

засідання громадської ради  

при Хмельницькій обласній державній адміністрації  

 

22 грудня 2022 року 

11:00 

 м. Хмельницький, 

майдан Незалежності, 

будинок Рад, 

облдержадміністрація, 

114 каб. 

  

Присутні: 19 чол. (з них 6 онлайн) 

Відсутні: Бобров О.А., Гаврилюк Г.В., Гамалій А.В., Донець А.Л.,  Карвацька 

Ж.С., Кравчук О.Л., Кротік С.С., Лонтковський Ю.А., Паюк  О.А., Підмурняк 

О.О., Прокопець І.І., Сапєлкіна Ю.В., Солтик С.О., Трубаєнко А.А., 

Худзінський В.А., Чалюк О.О. 

 

Запрошені: 

1.  Філіпчук Олексій Сергійович АТ «Хмельницькобленерго», 

технічний директор 

2.  Поліщук Ігор Олександрович Управління Держенергонагляду у 

Хмельницькій області, керівник 

3.  Ковальчук Олександр Юрійович Державна 

екологічна інспекція у 

Хмельницькій області,  

заступник Головного державного 

інспектора з охорони 

навколишнього природного 

середовища 

Хмельницької області, заступник 

начальника 

4.  Савчук Андрій Володимирович 

 

 

Головне управління Міністерства 

надзвичайних ситуацій у 

Хмельницькій області, начальник 

відділу  

5.  Хоптова Валентина Миколаївна 

 

Департамент освіти, науки, молоді 

та спорту ОДА, начальник відділу 

дошкільної та загальної освіти 

6.  Кізаєва Оксана Миколаївна Регіональний представник 

Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у чотирнадцятому 

засіданні громадської ради приймає участь 19 членів. Засідання є 



правомочним. 16 членів громадської ради відсутні на засіданні з поважних 

причин.  

Ярошинський Р.В. запропонував вшанувати пам'ять загиблих захисників 

України хвилиною мовчання. 

Хвилина мовчання. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив порядок денний, що 

прийнятий на засіданні правління громадської ради 08.12.2022 р.:  

1. Про ситуацію із постачанням електроенергії споживачам області. 

Ярошинський Р.В., АТ «Хмельницькобленерго», управління 

Держенергонагляду в Хмельницькій області. 

2. Про ситуацію із застосуванням електричних генераторів в області 

фізичними та юридичними особами. 

Ярошинський Р.В., Головне управління ДСНС у Хмельницькій області, 

Державна екологічна інспекція у Хмельницькій області.  

3. Організація освітнього процесу у 2022-2023 році (стан укриттів, якість 

дистанційної освіти, перенесення канікул, проведення круглого столу щодо 

запобігання проявам наркоманії у сфері середньої та вищої освіти області). 

Яневич-Федишина О.О., Департамент освіти, науки, молоді та спорту ОДА. 

4. Про відкриття в області консультаційного центру Уповноваженого 

Верховної Ради з прав людини.  

Яневич-Федишина О.О., регіональний представник Уповноваженого 

Верховної Ради України з прав людини Оксана Кізаєва. 

5. Різне. 

 

Голосували: про  взяття за основу проекту порядку денного чотирнадцятого  

засідання громадської ради. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у зв’язку з відсутністю 

секретаря громадської ради Карвацької Ж.С. необхідно обрати секретаря 

засідання і запропонував обрати секретарем засідання Довбуша В.В. 

Голосували: про обрання секретарем чотирнадцятого засідання громадської 

ради Довбуша В.В. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що інших доповнень не 

надходило і запропонував прийняти порядок денний чотирнадцятого 

засідання громадської ради в цілому. 

Голосували: про  прийняття порядку денного чотирнадцятого  засідання 

громадської ради в цілому. 



«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

1. Про ситуацію із постачанням електроенергії споживачам області. 

Слухали: Філіпчука О.С, Поліщука І.О., які проінформували  присутніх в 

межах повноважень та відповіли на запитання. 

Голосували: інформацію доповідачів взяти до відома. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

2. Про ситуацію із застосуванням електричних генераторів в області 

фізичними та юридичними особами. 

 

Слухали:  Ковальчука О.Ю., Савчука А.В., які проінформували  присутніх 

в межах повноважень та відповіли на запитання. 

Голосували: інформацію доповідачів взяти до відома. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

3. Організація освітнього процесу у 2022-2023 році (стан укриттів, 

якість дистанційної освіти, перенесення канікул, проведення 

круглого столу щодо запобігання проявам наркоманії у сфері 

середньої та вищої освіти області). 

 

Слухали: Хоптову В.М., яка проінформувала присутніх в межах 

повноважень та відповіла на запитання. 

 

Повітряна тривога. 

Повітряна тривога завершилася. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що після  тривоги по питанню 

порядку денного «Організація освітнього процесу у 2022-2023 році (стан 

укриттів, якість дистанційної освіти, перенесення канікул, проведення 

круглого столу щодо запобігання проявам наркоманії у сфері середньої та 

вищої освіти області)» доповідач відсутня, оскільки повернулася на робоче 

місця і запропонував зазначене питання порядку денного залишити на 

контролі громадської ради. 

Голосували: питання порядку денного «Організація освітнього процесу у 

2022-2023 році (стан укриттів, якість дистанційної освіти, перенесення 

канікул, проведення круглого столу щодо запобігання проявам наркоманії у 

сфері середньої та вищої освіти області)» залишити на контролі громадської 

ради. 

.   

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 1. 

Рішення прийнято. 



 

4. Про відкриття в області консультаційного центру Уповноваженого 

Верховної Ради з прав людини.  

Слухали: Кізаєву О.М., яка проінформувала  присутніх в межах 

повноважень та відповіла на запитання. 
Голосували: інформацію взяти до відома. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

5. Різне. 

5.1. Про визначення дати проведення чергового засідання ГР. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який запропонував провести чергові 

засідання правління та громадської ради з урахуванням заходів безпеки, 

ситуації у сфері енергетики та зв’язку. 

Голосували: провести чергові засідання правління та громадської ради з 

урахуванням заходів безпеки, ситуації у сфері енергетики та зв’язку. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

Голова  

громадської ради 

 

          

Ярошинський Р.В.  

 

 

 

Секретар засідання 

громадської ради 

 

 

 

 

Довбуш В.В. 

 

 


